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Z Á P I S   

2. zasedání zastupitelstva městského obvodu 

Den konání: středa 14. prosince 2022, zahájeno v 1705 hodin. 

Místo konání: Zasedací místnost úřadu městského obvodu. 

Zasedání zastupitelstva městského obvodu Pustkovec řídil starosta Ing. Rudolf Kondula, který 
všechny přítomné přivítal a zkonstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s jednacím 
řádem a oznámeno veřejnosti dle ustanovení §93 odst. (1) zákona o obcích.  

Dále požádal všechny přítomné o minutu ticha k projevení úcty k našim 18 spoluobčanům, 
kteří nás v letošním roce do dne konání voleb opustili.; všichni povstali a starosta následně 
poděkoval. 

Poté uvedl, že z jednání se jemu předem omluvil Stanislav Pyš pro nemoc; dle prezenční listiny 
se účastní zasedání zastupitelstva 14 a je tedy schopno se usnášet. Dále jako vždy uvedl, že o 
každém usnesení se bude hlasovat jednotlivě na konci rozpravy. Případné nové usnesení či 
protinávrhy je v souladu s jednacím řádem nutno formulovat tak, aby byl jejich obsah vyjádřen 
jednoznačně a nepřipouštěl různost výkladu. Projednávány budou podle pořadí, ve kterém 
byly předloženy, hlasovat budeme od posledního z nich Všechna usnesení dle schválených 
změn budou jako obvykle zapracována do souhrnného textu.  

K jednání byl navržen program, jak byl uveden v pozvánce; navíc tento program bylo potřeba 
doplnit o další body, proto celý upravený program byl předložen přínosem na stůl: 
1) Kontrola plnění usnesení: Není sledováno žádné plnění usnesení  
2) Zápisy finančního výboru č.1 a č.2 (PŘÍNOS) 
3) Informace o čerpání rozpočtu do 30.11.2022 (R36/05) 
4) Návrh stanovení pravidel rozpočtového provizoria (Z209/17 ze dne 13.12.2021) 
5) Návrh rozpočtu městského obvodu na r. 2023 a střednědobého výhledu rozpočtu na 

období 2024-2026 
6) Návrh zvolení členů kontrolního výboru 
7) Návrh peněžitých darů fyzickým a právnickým osobám 
8) Návrh přijetí rozpočtového opatření č. 13/2022 (R37/05) (PŘÍNOS) 
9) Návrh přijetí rozpočtového opatření č. 14/2022 (R38/05) (PŘÍNOS) 

Všechny materiály byly rozneseny předem; dnes jsme „na stůl“ obdrželi materiály k přínosům: 

Zápisy finančního výboru číslo 1 a číslo 2 k doplněním materiálu programu číslo 3, 5, 8 a 9 a 
dále jako přínosy návrhy dalších 2 rozpočtových opatření. 

Každý bod programu bude projednán samostatně; návrhy usnesení jsou obsaženy 
v podkladových materiálech.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec schvaluje program 2. zasedání dle 
předloženého návrhu. 

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? Jelikož nebyly, dal hlasovat: 

Hlasování č. 1: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato, program byl 
schválen. 
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K ověření zápisu 1. zasedání byla určena Ing. Nataša Čeganová a Stanislava Udržalová; 
starosta požádal, aby sdělily, zda zápis odpovídá průběhu zasedání:  
Ing. Nataša Čeganová: Zápis jsem přečetla a podepsala, zápis odpovídá průběhu zasedání, 
doporučuji ke schválení.  

Stanislava Udržalová: Zápis jsem četla a doporučuji jej ke schválení.  

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? Jelikož nebyly, dal hlasovat: 

Hlasování č. 2: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato, program byl 
schválen. 

Usnesení bylo přijato. 

 
Jako ověřovatele zápisu dnešního zasedání navrhuji určit členy zastupitelstva Ing. Lubomíra 
Bajgara a Ing. Karla Borovce. Navržení souhlasí? Oba souhlasili. Jsou jiné návrhy nebo 
připomínky k předloženému návrhu?  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec určuje ověřovateli zápisu 2. zasedání 
zastupitelstva městského obvodu členy zastupitelstva městského obvodu Ing. Lubomíra 
Bajgara a Ing. Karla Borovce Nejsou tedy k návrhu připomínky?  

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? Jelikož nebyly, dal hlasovat: 

Hlasování č. 3: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 
 

Následovala kontrola plnění usnesení: Není sledováno plnění žádného konkrétního usnesení. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec schvaluje předložený přehled plnění usnesení 

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? Jelikož nebyly, dal hlasovat: 

Hlasování č. 4: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 
Dalším bodem byly zápisy finančního výboru č.1 a č.2, které byly jako přínos na „stůl“ 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec bere na vědomí zápis z finančního výboru č. 
1/2022 ze dne 28. 11.20 22 a číslo 2/2022 ze dne 12.12.2022. 

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? 
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Starosta zahájil rozpravu;  

Ing. Petr Holuša: Rád bych se k tomu vyjádřil. My jsme se sešli s finančním výborem 1 a půl 
krát řekněme, protože bohužel, měli jsme probrat ty úplně nejaktuálnější záležitosti, ale teďka 
v pondělí oba členové onemocněli. Ale probírali jsme to, aspoň přes maily a elektronickou 
formou, takže něco tady k tomu můžu říct. Vy, co tady shodíte dlouho, tak to určitě znáte. Pro 
mě to ale je trošku nová věc. Je to věc, kterou jsem řešil naposledy tak před 20 lety a od té 
doby se možná až tolik nezměnilo, ale já jsem spoustu věcí zapomněl, takže já předně chci 
poděkovat paní Ondráčkové, která se mi to snaží velmi trpělivě vysvětlovat. Ne vždy se to 
setkalo s úspěchem, ale snažím se, takže kdyby bylo něco nepřesného, tak mi určitě hodí 
záchranné lano. Témata, která jsme probírali ve finančním výboru, když se podíváme na 
programu dnešního zastupitelstva, tak v podstatě drtivou většinou bodů se se týká financí a 
tedy toho, co jsme řešili na finančním výboru a my jsme se zabývali. Začnu jinou věcí. Vidíte 
tam stavy účtů. To je prostý fakt k tomu není třeba se vyjadřovat dále. Co považuji za velmi 
úspěšné a určitě hodné poděkování, že proběhl před audit neboli dílčí přezkoumání výsledku 
hospodaření za prvních 9 měsíců letošního roku a tady budu citovat, to jsem přesně zkopírovat 
tu větu, „při dílčím přezkoumání hospodaření územního celku statutárního města Ostravy MO 
Pustkovec, za ověřované období roku 2022 nebyly zjištěny chyby a nedostatky“ Tak opravdu 
děkuji paní Ondráčkové a samozřejmě i všem kteří se na tom podílejí za skvělou práci. Co se 
týče samotného rozpočtu za letošní rok. Procházeli jsme položky ty zásadní jsme si snažili 
vysvětlit. Přiznám se, že u některých trošku tápu, ale obzvlášť takové ty účetní operace. A tak 
to bude ještě asi chvíli trvat, než pochopím, ale určitě jsou tam některé změny, které je 
rozpočtové opatření a ty bychom si dneska měli probrat. Máme to i jako body programu, takže 
to probereme teďka najednou, tak já myslím, že to vůbec neuškodí a pak se třeba už k tomu 
nebude muset vracet. Máme tady rozpočtové opatření 12,13,14.  Začnu 13 a 14, protože ty 
jsou, řekl bych čistě formální. Opatření 13 se týká zajištění voleb prezidenta příští rok, takže 
jsme dostali 10000 na zajištění voleb, takže jsme změnili o 10000 příslušné položky v příjmech 
a výdajích. Je to čistě formální záležitost. Pak je to rozpočtové opatření číslo 14. Je to v tom 2 
zápise. Tam jde o to, že my vlastně do příštího roku převádíme investice z letošního roku. Ta 
položka 44000, to se týká chodníku a je to účelové dotace, to znamená, že to je přímo na 
chodníky. Pak jsou tam neúčelové dotace, které převádíme. Tam je to 50000 dohromady, za 
oplocení sportoviště a buňka na sportovišti. Pak je to samozřejmě na rekonstrukci haly, kterou 
jsme letos neprovedli. O tyto 2 700 000 potok snižujeme příjmy a výdaje v roce letošním to 
znamená v letošním rozpočtu, a když se pak podíváte do návrhu rozpočtu na příští rok, tak tam 
je to vlastně opačně, to znamená, tam se navyšují. Navyšují příjmy a výdaje pro příští rok. 
Takže to je rozpočtové opatření číslo 13 14 a teďka bych se vrátil k rozpočtovému opatření 12 
které je trošku problematičtější. Došlo vlastně k tomu, že jak všichni víme, tak vlastně 
starostovi za výkon jeho funkce náleží odstupné toto odstupné nebylo součástí rozpočtu. 
Ostatně to se špatně rozpočtuje, záleží na výsledcích voleb a podobně, takže ta věc je daná 
zákonem. V rozpočtu to nebylo, tam vlastně vidíte tu položku v bodě 61012 je 241000, přesně 
+ samozřejmě zdravotní a sociální a s tím související věci. Takže to to bude náležet starostovi 
bývalému. To bylo očekáváno a bylo to dáno naší volbou v podstatě rozhodnutím o starostovi. 
Problém větší a nemilé překvapení nastal u bývalého tajemníka. Tahle položka vůbec nebyla 
očekávaná. Nastalo to, že tajemník bohužel měl enormní množství nevybrané dovolené.  
Protože odešel, tak samozřejmě mu náleží nárok na proplacení té dovolené. Jak probíhalo 
vybírání té dovolené je velká otázka, s kterou my stejně nic nevyřešíme. Prostě to že mu to 
musí vyplatit je fakt a můžeme si o tom myslet, co chceme. My jako zaměstnavatelé jsme 
odpovědní za to, že umožníme našemu zaměstnanci vybrat si dovolenou. My jsme mu to v 
podstatě neumožnili, takže to nemáme ani jak řešit nějakým jiným právním nástrojem. Prostě 
to je fakt a vyplatit to musíme. My jsme měli jistou rezervu z loňského roku. Byl to 
neočekávaný příjem z věcného břemena. Myslím, že to bylo ohledně ulice Krásnopolská. 
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Taková idea byla, že to využijeme znova na projektování chodníku na Krásnopolské. Bohužel 
jsme museli víceméně celý ten tenhle neočekávaný příjem zapojit a bude se používat právě na 
to odstupné a na proplácení náhrady nevyčerpané dovolené. Takže tady to jsou ty položky, 
které tam vidíte a my jsme je řešili. Nejprve neformálně jsme zkusili, zda by aspoň částečně, 
nám tuto ztrátu magistrát nekompenzoval, protože přiznejme si, že magistrát v tom není úplně 
nevinně. Jednak on zpracovává mzdy a řeší tady tyhle věci. Neformálně to nevyšlo. Nicméně 
jsme to rozhodli se náhrady nevzdat a buď pošleme oficiální žádost, ale výsledek je nejistý.  
Vlastně k tomu nemají žádnou povinnost. Je to čistě bohužel na jejich libovůli a projednání. 

Starosta: 

Zatím je to v takovém stavu, že se odeslal dotaz, kolik dní dovolené představuje těch 196000 
Kč. Čekám na tuto první odpověď a potom dál písemně požádáme o dorovnání. Jestli vyjde 
nebo nevyjde je ve hvězdách, ale uděláme to. 

Pavel Tichý: 

No já ještě takovou malou poznámku k tomu tady. Toto bylo jedna z mnoha velice nemilých 
překvapení, které tady v podstatě na nového pana starostu vyskočili z poza rohu a ta částka je 
opravdu o tom, že ta kontrola nad tím tajemníkem byla velice chladná.  

Ing. Petr Holuša 

Další body máme plnění rozpočtu. Co se týče plnění rozpočtu, procházeli jsem ty položky a 
myslíme si, že je to přesně tak, jak bylo plánováno.  

 

Nikdo další se do rozpravy nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

Hlasování č. 5: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

 

Dále byla projednávána informace o čerpání rozpočtu městského obvodu: 

Zastupitelstvu se předkládá informace o čerpání rozpočtu městského obvodu do 30. 11. 
20122. 

Základní běžný účet 0110: 762 314,90 Kč 

Základní běžný účet 0122: 101 116,24 Kč 

Výdajový účet (27): 368 958,42 Kč 

Příjmový účet (19): 1 156 405,18 Kč 

Sociální fond ÚMOb Pustkovec: 16 925,13 Kč 

Depozitní účet: 20 893,01 Kč 

Celkem: 2 426 612,88 Kč 
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Starosta zahájil rozpravu. 

Ing. Lubomír Bajgar 

V rozpočtu na tento rok jsou položky letní a zimní údržba. Chtěl bych, aby nás starosta 
seznámil se stavem profinancování zimní údržby v tomto roce a v příštím. 

starosta 

Tento bod je k čerpání financí v letošním roce. Pro letošní rok mám pouze informaci, že nám 
zůstaly ještě peníze za letní údržbu a již nebude firma fakturovat. Tento zůstatek, který je na 
letní údržbu, půjde na v prosinci na zimní údržbu, pokud přijde faktura už v prosinci. Takže to 
jenom k tomu dotazu a potom se dále v bodu rozpočtu na rok 2023 se vyjádřím k té zimní 
údržbě a k těm výběrům. 

 

Nikdo další se do rozpravy nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu 
městského obvodu ke dni 30. 11. 2022. 

 

Hlasování č. 5: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato.  

 

 
Následoval Návrh schválení pravidel rozpočtového provizoria  

 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec ponechává v platnosti své rozhodnutí Z209/17 
ze dne 13.12.2021, které bylo vydáno na dobu neurčitou, ve kterém schválilo v souladu 
s ustanovením §13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů (v 
platném znění), a dle ustanovení čl. 10, odst. (11) obecně závazné vyhlášky č. 14/2013, 
Statut města Ostravy (v platném znění), pravidla rozpočtového provizoria na r. 2023 
dle předloženého návrhu. 

Starosta se zeptal, zda jsou k návrhu dotazy nebo doplnění? Jelikož nebyly, dal hlasovat: 

Hlasování č.6: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Další bod Návrh schválení rozpočtu městského obvodu na r. 2023 a střednědobého výhledu 
rozpočtu na rr. 2024–2026 

 

Zastupitelstvu je předkládán návrh rozpočtu městského obvodu na rok 2023, sestavený podle 
ustanovení §§6 a násl. zákona č. 250/2000 Sb. Rozpočet je na obou stranách (příjmů a výdajů) 
navrhován jako vyrovnaný. Návrh rozpočtu vychází z citovaného zákona, rozpracovaný dle 
platné metodiky města pro sestavování návrhu rozpočtu. 

Zastupitelstvu se jako obvykle doporučuje delegovat na radu v souladu s ustanovením § 102 
odst. (2) písm. a) zákona o obcích a dle ustanovení čl. 10 odst. (12) věta druhá OZV č. 14/2013 
(Statut města Ostravy) provádění rozpočtových opatření do úhrnné výše 20% schváleného 
rozpočtu; do tohoto limitu se podle ustanovení věty třetí tamtéž nezapočítávají rozpočtová 
opatření, týkající se přijetí dotací z vyšších rozpočtů a státních fondů.  

Ostatní změny rozpočtu mezi jeho stranami jsou vyhrazeny zastupitelstvu.  

Střednědobý výhled rozpočtu je podkladem pro sestavování ročních rozpočtů.  

Návrh byl projednán radou a finančním výborem byl doporučen ke schválení, pokud by 
rozpočet nebyl schválen , jednali bychom o rozpočtovém provizoriu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec  

1) Schvaluje rozpočet městského obvodu na r. 2023 dle předloženého návrhu, 

2) svěřuje radě městského obvodu pravomoc schvalovat rozpočtová opatření do úhrnné 
výše 20 % upraveného rozpočtu; 

3) schvaluje střednědobý výhled rozpočtu městského obvodu na rr. 2024–2026 
dle předloženého návrhu. 

 

Starosta zahájil rozpravu 

Ing. Petr Holuša 

Můžu možná krátce popsat ten rozpočet a určitě doplníte, protože já jen popíšu ty hlavní body. 
Když se podíváte na ty příjmy tak, tady právě vidíme ty převody z minulého roku jako ty položky 
63 30 dole, vlastně na tom prvním papíře, tady těch 2 750 000 a těch 44 000 jsou ty převody z 
loňského roku těch 7 milionů to jsou neinvestiční transfery, tedy věci na běžný provoz našeho 
úřadu řekněme a investiční neúčelová dotace to nám bylo přiděleno na příští rok. Navrhl 
přesný, tedy 2746000. Na straně výdajů, a to řeknu určitě podrobněji vidíte zimní údržbu, 
kterou jsme museli navýšit a trošku jsme to museli změnit na úkor letní údržby, protože jsem 
potřebovali pokrýt smlouvu, která je na zimní údržbu. Všechny ceny, co je nepřekvapivé, 
poměrně výrazně rostou a bohužel smlouvu na zimní údržbu jsme uzavírali až v posledních 
několika dnech. Změna pak nastala u rekonstrukce sportovní haly. Mám se zvýšila vlastně ta 
rezerva, která byla těch 2 750 000, která se převáděla z letošního roku o další 1 250 000 kč. 
Tak můžu možná krátce popsat ten rozpočet a určitě doplníte, protože já se zaměřil jen na ty 
hlavní body. A když se podíváte na ty příjmy lépe tak tady právě vidíme ty převody z minulého 
roku jako ty položky 63 30 dole, vlastně na tom 1 papíře, tady těch 2750000 a těch 44000 jsou 
ty převody z loňského roku těch 7 milionů to jsou neinvestiční transfery, tedy věci jako provoz 
běžných provoz našeho úřadu řekněme a investiční neúčelová dotace. To nám bylo přiděleno 
v loňském roce v letošním roce nebo na příští rok. Navrhl přesný, tedy 2174000 na straně 
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výdajů a. Já to řeknu určitě podrobněji a vidíte zimní údržbu, kterou jsme museli navýšit a 
trošku jsme to museli změnit. Na úkor letní údržby, protože jsem potřebovali pokrýt smlouvu, 
která na zimní údržbu je.  Všechny ceny, co je nepřekvapivě poměrně výrazně rostou a bohužel 
smlouvu na zimní údržbu jsme uzavírali až, vlastně v posledních několika dnech. Změna pak 
nastala u rekonstrukce sportovní haly. Mám se zvýšila vlastně ta rezerva, která byla těch 
2750000, která se převáděla z letošního roku o další 1 250 000. Protože pokud by došlo k této 
rekonstrukci, tak pochopitelně to nebude za ty peníze, které byly zvažovány v těch minulých 
letech a bude to určitě výrazně dražší.   

starosta  

Přesná částka na tu halu, tak ta vychází z toho, že Sokol už podal společně s námi a s městem 
žádost o dotaci a tam jsme se museli zavázat tím protiplněním. Takže ten převoz z minulého 
roku a tato částka je přesně ta částka, kterou jsme se mi zavázali a kterou po nás požadovali. 
Co se týče té zimní údržby, bohužel nebyla soutěžena v září, kdy správně měla být. Takže vypsal 
jsem 1. Kolo soutěže, udělal jsem podmínky soutěžní, protože po panu tajemníkovi nezůstala 
v počítači žádná data a byl formátováním smazán. Oslovili jsme přímo 7 firem, obvolali jsme 
je, dostali jsme jednu nabídku na bezmála 1 600 000, což je taková částka, která je pro nás 
zimní i letní údržba dohromady. Takže dle zákona jsem udělal nové výběrové řízení s jinými 
soutěžními podmínkami, kde jsem je musel v rozsahu ořezat. Přišla zase jenom jedna nabídka 
za 970 000, proto se navýšilo v tom rozpočtu na milion. Věřme, že nebude padat, jak padalo 
teďka, a že to nějak zvládneme. Takže to pak bude v ostatním.  

Pavel Tichý 

Upozornil, že pokud by se nám schválit rozpočet nepodařilo nemusí se již jednat o 
rozpočtovém provizoriu, protože minulé zastupitelstvo v loňském roce schválilo na dobu 
neurčitou pravidla rozpočtového provizoria, které jsme si v předešlém usnesení jenom znovu 
oživili. 

Starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat: 

Hlasování č.7: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 
Další bod byl návrh zvolení členů kontrolního výboru: 

Na 1. zasedání zastupitelstva městského obvodu byl ustaven tříčlenný kontrolní výbor a zvolen 
jeho předseda; ten byl vyzván, aby k doplnění výboru navrhl další dva členy.  

Předsedkyně kontrolního výboru navrhla za členy kontrolního výboru pana Petra Kudelu a paní 
Martinu Gavryš. Oba jmenovaní se zvolením souhlasí. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec  

Zvolilo Petra Kudelu a Martinu Gavryš členy kontrolního výboru zastupitelstva, s účinností 
ode dne 1. 1. 2023. 

Zahajuji k tomuto bodu rozpravu:  

 

Martina Síkorová 

Uvedla, že jmenování souhlasí s jmenováním 
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Ing. Lubomír Bajgar 

Požádal předsedkyni, aby blíže představila oba kandidáty. 

Martina Síkorová 

Uvedla, že jmenování souhlasí s jmenováním vybírala ze stran, které nejsou zastoupeny v radě, 
takže jakoby z opozice, i když se zatím celkem shodujeme na všem. Oslovila paní Tichou, kde 
se bohužel nikdo nenašel. Potom oslovila pana Pyše, který navrhl pana Kudelu. Který byl na 
jeho kandidátní listině. Paní Martina Gavryš bydlí na Karla Aksamita, byla na kandidátní listině 
ODS a těsně se do zastupitelstva nedostala. Je členkou hasičů, má velký zájem nějak se účastnit 
na chodu obce a je velmi angažovaná. 

 

Nikdo další se nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

Hlasování č. 9: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 
Další bod programu je: Žádost právnické osoby o poskytnutí dotace  

Sociální komise požádala radu obce o finanční příspěvek pro nadační fond „Děti základní 
školy J. Valčíka 4411“, která spolupracuje při zajištění akce „Rozsvícení vánočního stromu“ ve 
výši 5000 Kč. Rozhodování o darech právnickým osobám si vyhradilo zdejší a zastupitelstvo. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec  

1) projednalo žádost o poskytnutí finančního příspěvku nadačnímu fondu „Děti základní 
školy J. Valčíka 4411“ 

2) rozhodlo poskytnout finanční dar ve výši 5 tis. Kč nadačnímu fondu „Děti základní 
školy J. Valčíka 4411 

 

starosta 

Uvedl, že poprvé se zpívalo přímo v kostele a atmosféra byla daleko kulturnější a důstojnější a 
děti bylo dobře slyšet.  

 

 

 

 

Zahajuji k tomuto bodu rozpravu: 

 

Ing. Nataša Čeganová 

Upozornila na chyby v usnesení, že se nejedná o finanční příspěvek, ale o finanční dar a že 
chybí informace o zmocnění starosty k podpisu darovací smlouvy a rovněž chybí IČO. Proto 
podala protinávrh usnesení. 
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Návrh upraveného usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec  

1) projednalo žádost o poskytnutí finančního daru nadačnímu fondu „Děti základní 
školy J. Valčíka 4411“ 

2) rozhodlo poskytnout finanční dar ve výši 5 tis. Kč nadačnímu fondu „Děti základní 
školy J. Valčíka 4411“ IČO 66180643, se sídlem 708 00 Ostrava – Poruba, Josefa 
Valčíka 4411/2. 

3) Zmocňuje starostu k podpisu darovací smlouvy dle tohoto usnesení 

 

Ing. Nataša Čeganová 

Vznesla dotaz, zda není problém, že zřizovatelem nadačního fondu je Poruba. 

 

Pavel Tichý 

Uvedl, že tento problém jsme řešili před 3 lety, kdy jsme dar dali škole Valčíka, a to bylo špatně. 
Proto se zřídil nadační fond „Děti základní školy J. Valčíka“ 

 

Ing. Nataša Čeganová: Uvedla, že v materiálech byly i odměny pro hasiče. 

 

Starosta: Uvedl, že si neuvědomil, že když připravoval materiál zastupitelstva, ještě bude rada, 
která má v kompetenci rozdat odměny fyzickým osobám. 

 

Pavel Tichý.: Uvedl, že tento bude tyto odměn schvalovat dříve než koncem prosince, aby bylo 
možné je vyplatit vzhledem k pracovním povinnostem obdařovaných. 

 

Nikdo další se nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

Hlasování č. 9: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

¨ 

 

 
 

Následují návrhy rozpočtových opatření: Návrh přijetí rozpočtového opatření č. 13/2022   
Dne 30.11.2022 obdržel městský obvod dopis, kterým rada města na své schůzi 29.11.2022 
usnesením č. 257/RM2226/6 schválila rozpočtové opatření na zvýšení běžných výdajů o 
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10000,-- Kč na volby prezidenta v roce 2023 ve výši 9 400,--Kč 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pustkovec  

Rozhodlo přijmout rozpočtové opatření č. 13/2022, kterým se: 

1.Zvýšují neinvestiční přijaté transfery z VPS SR 

       na pol. 4111, UZ 98 008 org. 509 o 10 tis. Kč 

2.Zvyšují běžné výdaje: 

       na § 6118, pol. 5139 UZ 98008 (Volby prezidenta, nákup materiálu), o 10 tis. Kč 

Zahajuji k tomuto bodu rozpravu 

Nikdo další se nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

Hlasování č. 10: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Následuje návrh přijetí rozpočtového opatření č. 14/2022: 

Dne 7. prosince 2022 zastupitelstvo města usnesením č. 61/ZM2226/3 schválila snížení 
prostředků rozpočtu roku 2022 pro financování roku 2023 a zároveň schválilo příslušné 
rozpočtové opatření. 

Snížení neúčelových učených kapitálových výdajů jsou ve výši skutečných zůstatků 
nevyčerpaných 

investičních akcí.  Rada projednala dne 13.12.2022 (R38/05) a doporučila zastupitelstvu ke 
schválení. 

Návrh usnesení: 

 

1) Snižují převody mezi statutárními městy a měst. obvody – příjmy: 

a) OdPa 6330 pol. 4251, ÚZ 3500 org. 609 o 44 tis. Kč    

b) OdPa 6330 pol. 4251, ÚZ 3590 org. 609 o 50 tis. Kč    

c) OdPa 6330 pol. 4251, ÚZ 3595 org. 609 o 2 700 tis. Kč    

 

 2) Snižují kapitálové výdaje: 

      OdPa 2219 pol.6121 ÚZ 3500 (Zvýšení bezpečnosti pro pěší na ul. Pustkovecká) o 44 tis.Kč 

       

3) Snižují neúčelové určené výdaje kapitálové výdaje: 

    a) OdPa 3412 pol.6121 ÚZ 3590 org. 0900025000000  

      (Oplocení a zabezpečení veřejného sportoviště-svépomocí) o 40 tis. Kč 
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   b) OdPa 3412 pol.6122 ÚZ 3590 org. 0900026000000 

       (Buňka pro zabezpečovací systém sportoviště-svépomocí) o 10 tis. Kč 

 

   c) OdPa 3412 pol.6121 ÚZ 3595 org. 0900005000000 

      (Rekontrukce sportovní haly 10 % spoluúčast financování) o 2 700 tis. Kč 

 

Zahajuji rozpravu: 

Nikdo další se nehlásil, starosta ukončil rozpravu a dal hlasovat:  

Hlasování č. 11: Pro návrh 14, proti návrhu 0, zdržel se 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

starosta 

uvedl, že to byl poslední bod navrženého programu a už bude jenom následovat zpráva o 
činnosti, která byla průběžně zasílaná každý týden na mail, proto ji netisknul a zobrazil ji v plné 
verzi na televizor v zasedací místnosti, začal ji číst a komentoval jednotlivé body  

 

Zpráva o činnosti: 

 

1. Vyřídil jsem si pověření na tajemníka úřadu 

Starosta: poděkoval panu Bajgarovi, který mu na magistrátě urychleně vyřídil pověřeni na 
tajemníka úřadu a hned 18.10.2022 mohl zastávat tuto funkci 

 

2. Zapojil jsem výpočetní techniku a nechal si nainstalovat všechny potřebné software 

- Justici 

- Mzdový program 

- Účetní program na schvalování účetních operací GINIS 

- E spis, datové schránky 

- Program na editaci internetovských stránek 

- Programy pro stavební úřad 

 

Starosta: všechny programy se podařilo nainstalovat a zprovoznit do 14 dnů od zvolení 

 

3. Po odchodu pana Jančara, Viatra, Šugarka jsem začal vést zbytek pracovní čety v 
počtu dvou pracovníků 

4. V době mého nástupu byla na nemocenské paní Buriánová, takže jsem zaskakoval na 
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podatelně společně s jedním brigádníkem 

5. Začal jsem uklízet kancelář tajemníka 

6. Začal jsem vytvářet všechny potřebné formuláře pro státní správu, které tajemník po 
svém odchodu smazal 

7. Navedl jsem potřebné údaje do systému Justice 

8. Začal jsem navádět potřebné doklady do mzdového programu, tak aby byly zajištěny 
výplaty 

9. Zažádal jsem úřad práce o příspěvek na pracovní četu 

10. Vypsal jsem výběrové řízení na nového tajemníka 

11. Po odchodu pana Čaneckého ze stavebního úřadu jsem začal dohledávat potřebné 
doklady na stavebním úřadě, které občané potřebovali 

 

Ing. Lubomír Bajgar 

Uvedl, že se jedná o člověka, který přišel z podnikatelské sféry a všechno se určitě doučí a bude 
přínosem pro náš úřad.  

 

Starosta: Příští týden jde na školení a na magistrát a pak ho hned příští rok pošleme na odborné 
školení. 

 

12. Vypsal jsem výběrové řízení na nového pracovníka na stavební úřad 

13. Vypsal jsem výběrové řízení na vánoční výzdobu 

 

Starosta: Firma JOBO skončila, takže jsme oslovili tři firmy a na poslední chvíli jsme sehnali 
dodavatele, museli jsme rozsvítit o tři dni dříve výzdobu, protože nešlo již zajistit plošinu na 
montáž. 

 

14. Opravil jsem s panem Třuslem elektroinstalaci vánoční výzdoby 

Starosta: Elektroinstalace vánoční výzdoby byla v hrozném stavu a muselo být hodně věcí 
opraveno. 

 

15. Uspořádal rozsvícení vánočního stromu 

16. Uspořádal zpívání koled 

17. Vytvořil zadání a vypsal jsem dvě soutěže na zimní údržbu 

 

Starosta: musel jsem vyhlásit 2x tendr na zimní údržbu, protože do prvního kola se přihlásila 
pouze jedna firma s cenou takřka 1,6 mil Kč, což nelze podepsat, protože je to částka, kterou 
máme na zimní i letní údržbu dohromady. Do druhého výběru se zmenšil rozsah požadovaných 
služeb a byla vybrána firma Marius Pedersen na 970 tis Kč, 
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18. Upravil jsem místnost starosty obce 

19. Upravil jsem zasedací místnost 

Starosta: Upravil jsem zasedací místnost ty židle už bylo jako otřesné, na nové židle nemáme. 
protože ta židle stojí opravdu 1400 korun, takže 50 židlí to je nějakých 75000. Takže židle, jsou 
nyní ze spod podlepené plastem z plastových kanystrů a jsou znovu potažené vodoodpudivou 
látkou. Vyšlo to na necelých 18 tisíc korun. Myslím, že to vypadá trošku kulturněji. 

 

Rudolf Škovran: Připomínka pro příště, na magistrátě je sklad, kde je výbava pro kanceláře 
včetně židlí nepoužitých nebo snad jsou jen jednou použité.  Je to k dispozici pro obvody a 
jenom opravdu se tam musí zajít. 

 

Starosta: Ty židle tady jsou v tomhle stavu 5 let co si pamatuji, takže nikomu nebránilo, když 
měl tuhle informaci, tam zajít a ty židle vyměnit, židle jsou pořízené před 12 lety. Ale i tak by 
byla škoda vyhodit 50 židlí, když ta oprava nebyla tak nákladná. Jinak ta látka je dražší. Jsou to 
látky proti vodě, takže by měly chvilku vydržet. Za to ubrusy jsou ty nejlevnějšího z JYSKU. 
Jednal jsem ohledně ořezání těch desek stolních desek a ohranění, ale teď před Vánocemi to 
prostě žádná firma nestíhá udělat. 

 

20. Řešil tři spadlé stromy, dva pokáceli hasiči, jeden já 

21. Opravil jsem betonové vpusti na mostku, aby nedocházelo k dalšímu zhoršování 
stavu 

22. Účastnil se kontrolních dnů „Chodník Pustkovecká“ 

Starosta: Uvedl, že 19.12.2022 bude přejímka chodníku, ale na magistrátu odbor dopravy 
nechce povolit napojení světel u přechodu. Tato záležitost se bude řešit s policií ČR při přejímce 
stavby. Vše bude připraveno tak, že když se schválí napojení světel, bude stačit zapnout jistič. 

 

23. Namontoval radlici na zahradní traktor a koupil další za osobní automobil 

Starosta: Uvedl, že již dva dni jezdí uklízet s novou radlicí v ceně 11 tisíc Kč sníh, takže se 
ušetřilo bezmála 35 tisíc za výjezd firmy, která zimní údržbu pro nás letos zajištuje. 

 

24. Prováděl jsem v rámci možnosti zimní údržbu 

25. Účastnil se tří sborů starostů 

Starosta: Uvedl, že zatím ani jeden sbor starostů nenavštívil primátor a jeho existenci primátor 
bojkotuje. 

 

Ing. Nataša Čeganová: Uvedla, že sbor starostů, byl poradním orgánem zastupitelstva, aspoň 
takhle to vždycky bývalo ve statutu města. A opravdu mělo by se prosadit, že sbor starostů 
bude opět poradním orgánem. Sbor starostů dostával kdysi dokonce 10000 korun na činnost 
sboru starostů přímo z rozpočtu města. Tím, jak se změnila politická situace, a když se řeklo 
městské obvody, tak si většinou primátoři představili kobercové nálety. Ale měli byste opravdu 
od začátku si to místo vydobýt a získat si na svoji stranu zastupitelstvo města. Vím, že to bude 
složité, protože většina tam je z hnutí ANO, ale měli by také i ti ostatní pochopit, že, se taky 
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může stát, že třeba se situace změní a zase oni budou rádi, když je jako malí starostové 
podpoříte. Já jsem si tím taky prošla. Jak najednou velké obvody se prostě trhly. Urazily se, že 
menší dostali nějaké finance, a dokonce zakázali usnesením z Ostravy jihu, aby se účastnil 
starosta zasedání sboru starostů. Ale například starosta pan Němec ten řekl, nikdo mi nebude 
přikazovat a chodil dále na sbor. Takže jestli primátor řekne, že nám nedá na něco, tak „pane 
primátore, ale to všechno je majetek města, protože když se podíváte do výpisu z katastru 
nemovitostí, tak těm obvodům majetek pouze svěřujete“. 

 

 

26. Školení u hasičů z krizového managementu 

27. Po smrti pana Gavendy jsem před zimou vypustil vodu ve sportovním areálu 

28. Sehnal a dovezl sudy na sůl a dovezl jednu tunu a rozmístil po obci 

 

Martina Síkorová 

Upozornila, že je třeba informovat občany, že mohou si brát sůl ze sudů a používat.  

 

Starosta: uvedl, že tuto informaci dá na webové stránky. 

 

Ing. Lubomír Bajgar 

Upozornil, že jsme měli se starostovo, docela dost zásadní jednání s Mapou, která u nás udělala 
prezentaci bulváru 28. října a ulice Opavské. My spadáme do tedy části té Opavské. Za nás 
jsme dali připomínky, ale nemáme z toho zápis. Nicméně jsem požádal paní Kotyzovou o zápis 
a pošleme to na paní Jánskou, aby to dala do zpravodaje. 

 

Starosta: Uvedl, že je problém s vydáním prosincového zpravodaje, kvůli ukončení činnosti 
firmy, která tisk zajišťovala, ale vše se intenzivně řeší, aby byl zpravodaj ještě před Vánocemi 
vydán. 

 

Ing. Lubomír Bajgar 

Uvedl, že za celé volební období nezažil, aby to nějakým takovým způsobem tak hekticky jako 
nyní fungovalo. Jeden z velkých problémů je, že Ruda má vlastně čtyři funkce. A chybí mu tady 
opravdu ten tajemník, který by mu ulevil nějakým způsobem. Je to opravdu neskutečná 
administrativa, kterou musí dělat výkony člověku. Já vím, že třeba Ing. Nataša Čekanová to 
zvládala sama. Ale já to nyní v té situaci, kdy jsme se propadli do temnoty. Na magistrátu si 
myslím, že Rudovi vyšli, aby to nějakým způsobem zvládl, aspoň ty první dva týdny a musím 
teda říct, že to bylo opravdu velice slušné. Až nová tajemnice přijde předpokládá, že do měsíce 
to bude všechno úplně super 

 

Marie Tichá 

Uvedla, že ji chybí usnesení rady v tištěné podobě všech zasedaní rad, které byly. 
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Starosta 

Odpověděl, že Když budou poslední dva zápisy rady dokončeny, tak určitě je zašle, ale zatím 
nestíhá a zašle později, když je vypracuje. Tři zápisy rady jsou už ale na internetu a všem k 
dispozici. 

 

Ing. Petr Urban 

Upozornil, že na ulici Karla Aksamita zmizela značka P7, přednost protijedoucích vozidel. 
Značka zmizela i s kotvením. Muselo se to stát během posledního měsíce. 

 

Marie Tichá 

Se zeptala, proč není nový chodník na ulici Pustkovecké uklizen. 

 

Starosta 

Odpověděl, že do data kolaudace to je 19.12.2022, tam žádnou techniku nepustí, aby nedošlo 
před přejímkou k nějakému poškození. V souřadné době se řeší i osvětlení nového přechodu. 
Jsou spory kolem osvětlení jen některých přechodů a že nejsou všechny osvětleny stejně 
intenzivně. Bude se řešit v lednu 2023. 

 

Pavel Tichý 
Potvrdil, že chodník není zkolaudovaný, tak v momentě, když se tam něco stane, bude 
problém. Chodník vypadá tak, jak vypadat. Za druhé bych chtěl všechny poprosil, že ta zimní 
údržba nebyla vysoutěžena v zářím to byla obrovská chyba. Teďka, co se děje s tou cenou 
zimní údržby, to je v podstatě něco, co nikdo z nás nepředpokládal. Nikdo z nás si nemyslel, že 
bude stát takové šílené peníze a letos to je neskutečná cena. Na kalamitní stav prostě nejsme 
připraveni. Bohužel jako spousta cest okolo, jako spousta chodníků okolo a spousta odvodů 
okolo taky nemají 

 

 

 
Starosta na závěr popřál všem zastupitelům šťastné a veselé vánoční svátky a v novém roce 
hodně osobních i pracovních úspěchů, pro zápis konstatoval, že 2. zasedání zastupitelstva bylo 
ukončeno v 18: 38 hodin a poděkoval všem zastupitelům za účast. 

 
 

 

 

Zapsala: Ing. Rudolf Kondula 

Průběh zasedání nebyl zpracován jako doslovný přepis replik všech zúčastněných, ale toliko 
jako stručné vyjádření myšlenek a závěrů ze zasedání.   

 


